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/; ~ - Notulen van de vergadering 
/~ /-;-, gehouden op vrijdag 2 1!lei 1958 in de ~rèveszaal, aangevangen 

/ ~ 's morgens om tlen uur en IS mlddags voortgezet 
~~~~, -------

Aanwezig: De minister-president Drees en de ministers 
Algera, Cals, Helders, Hofstra, Klompé, Luns, 
Samkalden, Staf, Struycken, Suurhoff, Vondeling, 
Witte en Zijlstra 
Tevens zijn aanwezig (bij de punten 1 tlm 3) 
staatssecretaris Van der Beugel en (bij punt 
5 t/m 9) staatssecretaris Schmelzer 
Secretaris: J. Middelburg 

1. Notulen van de vergadering van 25 april 1958 -
~ Opmerking n.a.v •. punt 12 (Spoorweglonen) 

De minister-president acht het wenselijk aan alle 
ambtenaren, die het vooroverleg op 24 april hebben bijgewoond, 
een schriftelijke verklaring te vragen, dat zij daarover 
niets aan de organisaties hebben gezegd. 

2. Ingekomen stukken en mededelingen 

a. Vragen inzake controversiële uitlatingen over de omvang 
van de woningbouw 

De minister-president deelt mede, dat in het overleg, 
dat hij met de ministers Hofstra en Witte heeft gevoerd in 
overeenstemming met het gevoelen van de ministerraad, een 
ontwerp-antwoord is besproken op de vragen van het Eerste
Kamerlid De Vos van Steenwijk, betreffende uitlatingen van 

L' . .., minister Witte in de Eerste Kamer en tegenover een journalist 
_~~ ~fvan de Volkskrant, alsmede van minister Hofstra op een ver

~~/_ 6~- h~:~/ gadering van de Partij van de Arbeid. De raad verklaart zich 
~m~~~met de strekking van het antwoord in principe akkoord. ~ 

f7 ~ ~~b. De lonen van de bouwarbeiders (Zie notulen m.r. 25 april 
/f'.,u.. V" /lt!i?; 958, punt 2 c) 

/'/9 g . rl.ef heeft ontvangen van het Centraal Sociaal Werkgevers-Ver-
~. I. bond ; thans vraagt men een onderhoud met hem over de te nemen 

beslissing inzake de bouwarbeiderslonen. De Aannemersbond en 
de organisatie van wegenbouwers hebben gevraagd ook hen te 
nt*\~Q -n ~Q"" O"OI7; OY\ f7;"'; "....".........." n......,,.io~ ,..,4-Ö~~3~3I""\+ rl..o "li"'l l... à+ "CunT + -.....",.,r.l,,, 

Tevens wordt ermee ingestemd, dat minister Witte 
vrijere manipulatiemogelijkheid zal hebben met de 
aantallen maandelijks goed te keuren woningen. De 
sterke binding aan maandelijkse contingenten goed 
t e keuren woningen, die minister Witte bij de be
gegrotingsbesprekingen in september 1957 heeft aan
vaard, vervalt hiermede. - ~ ~ 
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3 c. Vergadering van de Raad van Europa 

ministerraad 
2-5-1958 

Minister Luns deelt enkele punten mede van de ver
gadering van de Raad van Europa. 

3 d. De NAVO-conferentie in Kopenhagen 

Minister Luns verwacht, dat de conferentie van de 
NAVO-ministers van Buitenlandse Zaken, welke jaarlijks in 
me i wordt gehouden, ditmaal hoofdzakelijk zal zijn gewijd 
aan de topconferentie. Tijdens de bijeenkomst in Kopenhagen 
hoopt spreker nog met de Duitse minister Von Brentano over 
de voortzetting van do :;::,,~0 . erhandelingen met West-Dui tsland 
te spreken, terwijl de Belgische minister Larock wel met 
spreker over de kanalenkwestie zal willen spreken. Spreker 
zou ten aanzien van dit laatste hetzelfde standpunt willen 
innemen als in de Eerste Kamer. 

Minister Kl ompé stelt de vraag wat thans in weste
lijk Noordbrabant gaat gebeuren. Minister Algera antwoordt, 
dat men druk bezig is met de uitwerking van de plannen. De 
provincie heeft een plan in drie fasen opgesteld en spreker 
heeft zich reeds verenigd met de eerste fase hiervan. Minis
ter Struycke~ voegt hi eraan toe, dat ook de uitvoering van 
het havenplan van Bergen op Zoom nu wel in orde zal k omen. 

) ~ 3 e. De vrijhandelszone (Zie notulen m.r. 18 april 1958, punt 
" , u ~ U,i- [I • t. ~0!7td2 e) 

!l:j:vrI5'" Iè~..tl/f f Staatssecretaris Van der Beugel deelt mede , dat de 
/ '. voorzi tter van de commiss ie van de EEG het voorstel heeft ge-

I Q I j /, daan, dat de zes landen aan de a ndere OEES-Ianden bekend ma-
~ ken, dat als op 1 januari de vrijhandelszone niet tot stand 

is gekomen het proces van tariefsverlaging van de EEG ook 
zou gaan gelden voor de andere OEES-Ianden. Dezerzijds stond 
men aanvankelijk op het standpunt, da t door nu reeds deze 
overgangsregeling vast te stellen de druk om tot overeenstem
ming over de vrijhandelszone te komen te zeer zou verminderen. 
Aangezien men echter ook in Engeland niet gelooft tijdig een 
geratificeerde regeling voor de vrijhandelszone gereed te 
hebben en ook de overgangsregeling nog geratificeerd zal moe
ten worden , stelt spreker voor, da t van Nederlandse zijde 
Hallsteins plan wel C'?:,t'?ll_~d zal worden. 

. De mi~is~r-president stelt de vraag of de landen, 
dle buiten de OEES staan 9 niet nog veel groter bezwaar tegen 
deze overgangsregeling zul l en maken. Minister Zijlstra ant
woordt, dat dit inderdaad niet zo gemakkelijk in de GATT zal 
liggen, maar het statuut van de 02ES baseert zich ook op de 
afbraak der invoertarieven, waar in het verleden niets van 
terecht is gekomen. Men zal het ook moeten zien als een over
gangsmaatregel naar de vrijhandelszone. 

De raad heeft geen principieel bezwaar tegen de 
aangedui de overgangsmaatregel. 

3 f. De zeerechtconferent ie 
---- ---

Minister Luns deelt mede, dat het niet mogelijk is 
gebleken op de zeerechtconferentie tot overeenstemming over 
de grens der territoriale wateren te komen. Een aantal lan
den wilde de drie-mijlszone handhaven, Aziatische en andere 
landen vIiIden een ze's -mijlszone en enkele Zuidamerikaanse 
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